
 

Innkalling til SU-møte 
 
Tidspunkt: onsdag 27. november kl. 18.00-19.45 
Sted: Solvang skole 
Faste deltakere:  
FAU:     Christine Opheim (leder) og Øyvind Haaland (nestleder) 
Politisk repr.:   Egil Sundve  
Repr. pedagogisk pers.:   Bente Risanger (meldt forfall) 
Repr. pedagogisk pers.:  Gjertrud Kjellesvik 
Repr. andre ansatte:   Randi Flatebø 
Elevrådsrepresentanter: Meldt forfall: Louise Steingildra Aronsen (7B) og Ludvig Østrem Enersen (7B).  

Vara: Lisa Utvik Fosen (6A) og Robin Matos Åsheim (6B) 
Rektor og sekretær:  Karl H. Bauge 
 

Saker: 

Sak 09-2024/25 Godkjenning av forrige referat 

5 min • Godkjent 

Sak 10-2024/25 Status og nytt ved elevrådet 

15 min • Resultatet fra innsamlingsaksjonen: 20.409,-. Det rapporteres om at flere i 
tillegg har vippset direkte til TV-aksjonen.  

• Tegnekonkurranse på 1.-3. og 4.-7. klasse er gjennomført. Ca. 300 innkomne 
tegninger. Ryddekonkurranse pågår, noe som medfører ryddigere 
ganger/baser.  

• Elevene har fått uttalt seg om lekser gjennom undersøkelse og prosesser i 
klasser/elevråd 

• Elevene synes det er bra med klassemiljøundersøkelse 

• Det forekommer terging og dette er noe som de voksne i klassen skal ta på 
alvor 

• Spørsmål om det er opp til lærer å velge om en skal ha sko på seg inne, eller 
ikke. Motstridende behov (renhold/brannvern) gjør at en må finne den beste 
løsningen.  

Sak 11-2024/25 Saker som omhandler skolemiljøet 

15 min • Skolen har i høst gjennomført klassemiljøkartlegging hvor en får god 
informasjon om enkeltelever/grupper av elever. Det er også fokus på gode 
relasjoner mellom elever og voksne. Et eget emne omkring trygt og godt 
skolemiljø utsatt fra sist planleggingsdag.  

• Opplevelse av at det for tiden er færre saker som går på vold og trusler, men 
at det er flere elever som strever emosjonelt 

• Elevkveld – godt oppmøte 60-80 personer og fem foreldre (+ sosiallærer) 

• Én aktiv §12-4-sak som det jobbes med for tiden.  

Sak 12-2024/25 Status og nytt ved FAU 

15 min • Dugnad – veldig vellykket 

• Disko blir gjennomført i februar  

• Det er sendt inn forslag til rutine for planlegging og gjennomføring av 
klasseforeldremøter. Det er ønskelig med samarbeid mellom lærer og 
foreldre representant om møtet, og det vil være positivt for dem som ikke 
møter om det skrives referat.  

• FAU har vært i dialog med forebyggende enhet i politiet og har begynt å 
jobbe med å se på tiltak for å unngå negativ atferd og for å bygge positive 
miljøer. 

• Foreldre er usikre på om alle klasser har bevisst bruk av skjerm i spisetid. 
Foreldre opplever og er fornøyde med at SFO ikke bruker skjerm. Det virker 
som om klassene har bevisst bruk av skjerm i matpausene, hvor det også gis 
tid til prat, høytlesing mm.  



Sak 13-2024/25 Status og nytt ved skolen 

15 min • SFO: FAU sendt ut forespørsel om leker. Sender påminnelse på dette.  

• Ekstrabevilgninger har bidratt til vi har fått en god del fysiske lærebøker i 
fagene NO/EN/MA, men savner oppdaterte bøker i øvrige fag. Håper det 
bevilges mer til dette. 

• Det skrives avvik hvis det er ufaglærte lærere eller bortfall av timer. Skolen 
undrer seg over hvordan dette håndteres høyere opp i organisasjonen. 
Forskjell mellom hvordan en registrerer bruk av ufaglært arbeidskraft.  

• Elevundersøkelsen er gjennomført i alle klasser. Noen elever viser at de har 
utfordringer med begreper som blir brukt.  

• Arbeid med leksepraksis ved Solvang skole. Elever, lærere og foreldre uttaler 
seg før skolen jobber videre med hvordan vi ønsker praksis skal være. 

• Skolegudstjeneste og likeverdig tilbud gjennomføres 6. desember. Ønske om 
at det sendes ut felles info om tema for likeverdig tilbud. 

• Beredskapsplaner skal utarbeides lokalt 

• Pedagogisk IKT-strategi er sendt ut til skolene og FAU. På planen å jobbe mer 
med denne på skolen senere i desember.  

• Arbeidet med strategiplan for Haugesundsskolen nærmer seg slutten.  

• Plan for universell utforming er i gang. Har fått oversendt kartlegging. 

• Innspill til framtidens skole – FAU har fått tilsendt info. Vi kjører prosesser på 
skolen (ansatte og elever). Frist 21. februar. Oppleves som veldig «åpen» 
prosess hvor det legges opp til at en skal skrive hva en tenker om framtidas 
skole.  

Sak 14-2024/25 Status og nytt ved utvalg for oppvekst 

10 min • Hagland: Uttalt at tilbudet ikke skal fases ut, men så langt har det heller ikke 
skjedd endring.  

• Det er tatt opp at det er en utfordring i SFO med elever med rett på 
spesialundervisning i skole, men ikke SFO. 

• Utfordring med reduksjon i elevtall og hvordan ressursmodellen er bygd opp 

• Skolebøker: legges inn 1 million 

• Det er lagt inn 18 mill til «laget rundt eleven» inneværende periode. Legges 
til ytterligere 6 mill som f.eks. kan brukes til andre yrkesgrupper.  

• Bydelsmidlene opprettholdes. Fordeling ikke kjent enda.  

• Barnevernet sliter med mangel på fosterhjem, vanskelig med kontinuitet. Får 
ekstrabevilgninger. Utfordrende med barn over 16 år og rusproblematikk. 

• Breidablik – antall flyktninger går ned. Skjebnen til nordre bygg er ikke 
avklart, administrasjonen vil komme med ny sak om dette over nyttår. 

• Barnehage: Forskjeller mellom private og kommunale barnehager. Store 
utgifter knyttet til drift og vedlikehold.  

• Praktisk og variert undervisning: fra og med 2025 er midlene tatt vekk.  

Sak 15-2024/25 Økonomi 

5 min • Budsjettarbeid ikke påbegynt 

• Kan se ut til at ungdomsskoler favoriseres i ressursmodellen. Det stilles spm. 
om denne burde revideres i lys av endringer i skolen. 

Sak 16-2024/25 Eventuelt 

5 min •  

 
Vennlig hilsen 
 
Karl H. Bauge 
Rektor og sekretær 


